
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 

Hallituksen kokous 16/2015 

Aika: 23.4.2015, 8.15 

Paikka: T-Talo, A106 

Puheenjohtaja: Aleksi Pyykkönen 

Sihteeri: Helinä Hakala 

Paikalla: Aleksi Pyykkönen, Helinä Hakala, Meri Terho, Mira Lindroos, Reetta Arokoski, Julia Isotalo, 

Emmi Peltonen (saapui 08.26), Johannes Vainio (saapui 08.28) 

 

1. Kokouksen avaus 

Avattiin kokous ajassa 8.24. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin, että kokous on laillinen ja päätösvaltainen. 

 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Meri Terho ja Mira Lindroos. 

 

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 

Poistetaan työjärjestyksestä kohta 13.1 Sähköpostilistat. 

 

Emmi Peltonen saapui ajassa 08.26. 

 

5. Ilmoitusasiat 

Postissa oli tullut mainoslehti, jonka kautta on mahdollista tilata nimikoitua Athene-tavaraa. 

 

Reetta toi tarjoiluiksi porkkanoita, omenoita ja pullaa. 

 

Vahtimestari pyysi muistuttamaan, että OLOhuoneen ovi olisi hyvä pitää kiinni silloin, kun 

Olkkari on tyhjillään. 

 

Johannes Vainio saapui ajassa 08.28. 

 

6. Hyväksyttävät laskut 

 

 

Saaja Summa Perustelu Päätös 

Sofia Levonen 69,00 Athene -seinätarra 
OLOhuoneelle 

Hyväksyttiin, kunhan 
rahankäyttöselvityksen tiedon 
täytetään loppuun 

Ilona Rahnasto 16,21 Nahkatorstain 
leipomukset (OTMK) 

Hyväksyttiin 

Joel 
Lappalainen 

26,70 Club X -bändin ruoat Hyväksyttiin 

 

 



7. Mitä kuuluu? -kierros 

Johannes: Kukkachat meni hyvin. 

Reetta: Jäänyt koukkuun FB-ryhmään Punavuori kierrättää ja kierrättääkin nyt innokkaasti. 

Aleksi: Äpy on ulkona, wappufiilis woopwoop! Nyt on hyvä fiilis ja voisi tehdä muutamat 

kouluhommat loppuun ja sitten nauttia vain wapusta. 

Helinä: Poskiontelotulehdukseen antibiootit, nyt toivon mukaan taas paranemaan päin. 

Julia: Tänä viikonloppuna Tutastudion osapalautus, muuten hyvää kuuluu. 

Meri: Löytänyt kaikkea siistiä siitä postista tulleesta härpäkelehdestä. Lisäksi wappukynnet. 

Mira: Teki Tutastudiota viimeyönä. 

Emmi: Käynyt toista viikkoa säännöllisesti lenkeillä. Maanantaina sai kirjoitettua hyvin kandia. 

 

8. Talous- ja hallintoasiat 

8.1. Vuoden alumni 2015 

- 

 

8.2. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, Liikuntavastaavat, Hupiministeri) 

Lautapeli-ilta meni hyvin, speksi sujui kivasti. Reetta tiedustelee, kuinka monta 

speksilippua jäi käyttämättä. 

 

8.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Reetta teki Athenen veroilmoituksen eilen. 

 

9. Ulkosuhteet 

9.1. Wappulaiva 

Wappulaivan ilmo on vielä tänään auki. Se on jo melkein täynnä, 11 paikkaa vielä 

jäljellä. 

9.2. Kaljakroketti 

Kaljakroketti on jo huomenna. Varmistettiin, että järjestelyt ja aikataulut ovat kunnossa. 

 

9.3. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, OTMK, SCI-vastaava) 

Nahkatorstai oli. SCI-vastaava järjesti kevätkarkelot. OTMK ei ole vielä päättänyt, minne 

vanha Olkkarin sohva sijoitetaan. 

 

9.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

10. Tapahtumat 

10.1. Wappusitsit 

Wappusitsit meni hyvin, vierailla oli hauskaa. Myös työvoimaa saatiin tarpeeksi, eli 

järjestelytkin sujuivat mukavasti. 

 

10.2. PreWappusitsit 

Lauantaina on PreWappusitsit. Reetta tilasi ruoat ja astiat. Sitseille tarvitaan myös kongi. 

Sitsipaikalle voi mennä klo 17 jälkeen järjestelemään. Aleksi ottaa IE-varaston avaimen 

PreWappusitsejä varten. 

 

10.3. Wappu 

Wappupiknikin alkutuomisiksi viedään vettä, lihapiirakoita, kroisantteja ja hedelmiä 



sekä appelsiinimehua. Killan Äpy-diilistä saaduilla kiltatuloilla hankitaan ruokaa. 

Tuotteita hankitaan 50-100 kpl/tuote. Reetta jatkaa tuotteiden tilauksien ja noutojen 

selvittelyä. 

 

10.4. Sikariporrasfudis 

Aleksi selvittää, pitääkö omat keppihevoset tuoda paikalle. 

 

10.5. Toimareiden kuulumiset (Pikku-IE,Lukkarit,Valokuvaajat) 

Hyvää kuuluu. 

 

10.6. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

11. Opintoasiat 

11.1. Informaatioverkostot.fi 

Sivuston viimeisteleminen on loppusuoralla. Sivusto on tällä hetkellä AYY:n palvelimella, 

joten sen pitää olla opintovastaavan vastuulla. Opintovastaava kuitenkin hyödyntää 

opintoneuvojaa sivuston ylläpitämisessä. Sivun domainista pitää maksaa vuosittain noin 

20 euroa. 

 

11.2. Toimareiden kuulumiset (Abivastaava, Alumnisuhdevastaavat, Hallopedit) 

Hyvää kuuluu. Abivastaava tekee jutun informaatioverkostot.fi-sivulle. 

 

11.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Opintovastaava piti Wappukukan Kukkachatissa kopo-tunnin. Lisäksi oli 

opintoneuvoston kokous. 

 

12. Yrityssuhteet 

12.1. Yritysyhteistyö - tilannekatsaus 

Futuricelta saatiin sohva. 

 

12.2. Toimareiden kuulumiset (Excumestari, Marathoonari, TEK-kiltayhdyshenkilö) 

- 

 

12.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

13. Tiedotusasiat 

13.1. Pöytäkirjojen julkaisu 

Helinä ja Johannes katsovat pöytäkirjojen julkaisusivun uusimista Wapun jälkeen. 

 

13.2. Some-vastuut 

Meri tekee FB-tapahtuman Athenen Wappupiknikistä. 

 

13.3. Kukkachat 21.4. 

Kukkachat meni hyvin, oli rankkaa, mutta viihdyttävää. 

 

13.4. Toimareiden kuulumiset (Kukan toimittajat, Kukan taittajat, ATK-partio, 



Ulottuvuusvastaava, Historioitsija) 

Hyvää kuuluu. Wappukukkaluukkujen kanssa on suhteellisen hyvä tilanne. 

 

13.5. Mitä muuta tuli tehtyä? 

Kukkaa varten voisi nimittää toimitussihteerin. 

 

14. Phuksiasiat 

14.1. Kevätretki 

Kevätretki on tänään. 

 

14.2. Phuksipeijaiset 

Phuksipeijaisten speksit järjestetään ensi viikolla. 

 

14.3. Toimareiden kuulumiset (WappuWowwowwow, ISOvastaava, ISOt) 

Kaikki toimarit lähtevät kevätretkelle. 

 

14.4. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

15. KV-asiat 

15.1. EIT ICT ja NordSecMob 

Saatiin hyvää tietoa EIT ICT:n ja NordSecMobin tilanteesta uusien syksyn athenelaisten 

kannalta. Tarkoitus on, että näiden linjojen opiskelijat pääsisivät tutustumaan 

suomalaisiin opiskelijoihin ja saisivat muitakin kontakteja. 

 

15.2. Toimareiden kuulumiset (KV-ISOt) 

- 

 

15.3. Mitä muuta tuli tehtyä? 

- 

 

16. Muu toiminta 

16.1. Hallitushärpäke 

Helinä tilasi hallitushärpäkkeet eli hallituseläinhaalarit. Kaikki maksavat Helinälle 

haalarinsa ja Helinä tekee rahankäyttöselvityksen. 

 

16.2. Kesäpäivät 

Meri laittaa selvitystä kesäpäivistä tulemaan. 

 

17. Muut esille tulevat asiat 

Päätettiin, että fukseille annetaan käyttöön 300 euroa Club Afterskin järjestelykiitoksena. 

 

18. Seuraava kokous 

Doodlataan seuraava kokousaika Wapun jälkeiselle viikolle, 4.-8.5. Aleksi tekee Doodlen. 

 

18.1. Pullavuoro 

Helinällä on seuraava pullavuoro. 

 



19. Kokouksen päättäminen 

Päätettiin kokous ajassa 9.51. 

 

 

 

 


